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                 Skolebestyrelsesmøde   

 

Wi-Fi KODE:  kurs0542 
                        Skole2018 
 
Inviterede: Anne Høegh, Karen-Marie Gram Olesen, Anders Vester, Mathias Uldbjerg Bach, Christina 
Dalby, Brian Ludvigsen Linda Jensen, Mette Boelt Østergaard, Gitte Grynderup, Karin Holt Jensen, Bente 
Bech og Sonja Paulin Antonsen 
 
 

Dato og tidsrum Onsdag den 24. april                                                                                kl. 18.30 – 20.30 

Lokale Personalestuen på skolen 

Fraværende  Anne  

Ordstyrer Karen-Marie  

Referent  Sonja  

Forplejning  Mette 

 

Emne  Godkendelse af referat fra sidste SB-møde  

Uddybning Formalia 

Bilag Vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Referatet fra 4. marts og referatet fra 8. april blev godkendt  

Emne  Status efter dialogmødet 22. april 

Uddybning Dialogmødet er det sidste ud af tre dialogmøder her i foråret. På mødet kan vi 
høre, hvordan dialogmødet i Vestrup den 22. april løb af stablen. KM og Anne 
deltager sammen med Bente og Sonja.  

Bilag Der er vedhæftet to referater og en dagsorden. Der er mulighed for at orientere 
sig.  

Ansvarlig  SOP, KM  

Referat  Referatet fra dialogmødet i Vestrup 22/4 er eftersendt.  
Vi havde grundlæggende et godt møde i Vestrup.  

Emne  Renovering Kernehuset  

Uddybning  Orientering. Vi kan evt. gå ned og se, hvordan det ser ud? 

Bilag  Ingen  

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat  Bestyrelsen gik på byggepladsen. Renoveringen skrider planmæssigt frem, og det 
tegner til at blive et godt resultat! Børnehave og vuggestuen forventes at kunne 
flytte tilbage inden udgangen af juni 

Emne  Skolens sommerafslutning og Kernehusets sommerfest  

Uddybning Orientering  

Bilag Ingen  

Ansvarlig  SOP og BB  

Referat  Skolen afvikler en sommerafslutning torsdag den 13. juni. Her fejrer vi skolens 60 
års fødselsdag. Åbent for alle. Med tilmelding. Kernehuset afvikler sommerfest 30. 
aug. Her gen-indvier vi Kernehuset efter endt renovering. Kan vi afvikle i 
tidsrummet 17 – 19? Ja det mener bestyrelsen godt vi kan.  

Emne  Økonomi. Årsafslutning 2023 + budget 2024.  
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Uddybning  Skolens budget skal reelt godkendes.  

Bilag  To bilag med årsafslutning. Bilag vedr. budget følger.   

Ansvarlig  SOP + BB 

Referat Årsafslutning skolen => Personaleudgifter: Hvad skyldes overskridelse? SOP vender 
tilbage med opklaring på næste møde.  
Skolens budget fremlagt som udlagt af forvaltningen. Bestyrelsen havde ingen 
kommentarer hertil.  

Emne  Skoleårets planlægning 

Uddybning  Til orientering. Mulighed for at spørge ind.  
Holddannelse. Faglig fredag. Skoledagens længde. Ringetider. Fagfordeling. 
Kommunikation  

Bilag  Skema over timetal  

Ansvarlig  SOP 

Referat Det var ønskeligt om skoledagen kunne starte tidligere. Vi starter pt. skoledagene 
kl. 08.15, hvilket hænger sammen med, at vi deler skolebus med Farsø Skole. Vi 
prøver at arbejde videre med dette næste skoleår.  

Emne Koncept for lejrskole og udflugter  

Uddybning Kan konceptet godkendes for yderligere tre år?  

Bilag Gammelt koncept vedlagt – udkast til nyt koncept vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Det nye koncept blev godkendt.  

Emne  Prognose pr. 17.04.2024  

Uddybning  Estimatet for elevtallet pr. 5. sep. er 76 elever 

Bilag  Vedlagt 

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat Bestyrelsen følger nøje elevtal og børnetal i Vestrup. Vi ønsker os flere børn! 

Emne  Siden sidst  

Uddybning Personalet fortæller kort om hverdagen – med mulighed for at spørge ind 

Bilag Ingen  

Ansvarlig  ALLE 

Referat GG: Vuggestuen trives I Spejderhuset. Håber på nye børn – flere har vist interesse 
BB: Det fungerer også for børnehaven i indskolingsafdelingen, og det fungerer 
mega-godt for SFO tæt på Børnehaven.  
SOP: Via forvaltningen er der indsendt en ansøgning til Villumfonden vedr. 
indretning af N/T lokaler i det gamle omklædnings- og baderum. Vi hører om det 
giver pote i september 2025.  
KH: Arbejder med planlægning af lejrskole på Vestsjælland for mellemtrinnet i maj 
måned. Der har være koordineret affaldsindsamling + besøg hos forældre, der 
driver virksomhed med fokus på genanvinding af biler.  IS er udenfor skolen kendt 
som en dygtig bruger og formidler af UDESKOLE, hvilket igen har affødt et besøg af 
lærerstuderende fra UCN. Det er udbytterigt for både Vestrup Skole, og dem vi får 
besøg af.  

Emne  Evt.  

Uddybning Tjek – telefonnumre på hjemmesiden 

Bilag  

Ansvarlig   

Referat  KM refererede fra et møde omkring Landdistrikts udvikling: 
Trafiksikre skoleveje. Gerne fodgængerovergang. Fokus på samkørsel. Offentlig 
transport/busser. Omlægning af busser.  
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Spørgsmål vedr. Aula komme/gå til afklaring  

 

 

Næste ordinære SB-møde er torsdag den 16. maj. Forplejning Bente 

 

 

Boblere 

 

• Hjemmesiden https://vestrupskole.aula.dk 

• Orientering om SKOLEPLANEN 

• Værdigrundlag og anti-mobbestrategi skal færdiggøres og godkendes 

• Hvordan er økonomien skruet sammen? 

• Årshjul for revidering af retningslinjer og principper  

• Sonja skriver om, hvordan vi kunne tænke os at udbygge busdækning til og fra Vestrup-området 

• Er det muligt at få ændret bus-betjeningen, så vi kan starte skoledagen tidligere?  

 

https://vestrupskole.aula.dk/

